附件1： 
会议报告摘要格式要求

字数：500字，使用Word系统排版录入，页边距为 (上下各2.54 cm、左右各2.54 cm)。不用图表，不附参考文献。
题目：(四号Times New Roman居中)
作者：(小四号Times New Roman居中)
作者单位：（小四号Times New Roman居中:如有两个以上作者，作者间用分号分开）
正文：全英文（小四号Times New Roman字，1.5倍行距）。文中所用计量单位，一律按国际通用标准或国家标准，并用英文书写，如km2，kg，hm2等。文中年代、年月日、数字一律用阿拉伯数字表示，物种拉丁名要斜体。
关键词：限5个。逗号分开(小四号Times New Roman)。











[bookmark: _GoBack]Attachment 1
Requirements for the Abstract of Conference Presentations
Word Count: 500 words, typed using Word with page margins set to 2.54 cm top and bottom, 2.54 cm left and right. No figures, tables, or references should be included.
Title: (Centered, in Times New Roman font, in bold, size 14)
Author(s): (Centered, in Times New Roman font, size 12; if there are more than one author, separate them with semicolons)
Author's Institution(s): (Centered, in Times New Roman font, size 12; if applicable, for multiple authors, list each institution after the corresponding author's name, separated by semicolons)
Body Text: Entirely in English, using Times New Roman font, size 12, with 1.5 line spacing. All measurement units should adhere to international or national standards and be written in English, e.g., km², kg, hm². Dates, years, months, and numbers throughout the text should be expressed in Arabic numerals. Latin names of species should be italicized.
Keywords: Limited to 5, separated by commas (in Times New Roman font, size 12).


